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Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszter Úrho z

„Hogyan fordulhatott elő , hogy három afrikai Aids-kutatót nem engedtek be a
hatóságok Magyarországra ?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bizonyára ön is értesült róla, hogy Kholoud Porter, a University College London neve s
professzora levelet írt a magyarországi sajtóorgánumoknak, hogy felhívja a figyelmet arra a
sajnálatos tényre, hog a magyar hatóságok három kollégáját nem engedték be
Magyarországra, ennek következtében pedig nem tudtak részt venni a 2016 . áprilisában
Budapesten tartott nemzetközi HIV-konferencián .

A három be nem engedett személy közül az egyik egy ruandai orvos-epidemológus kutató, ő
februárban kért vízumot, ám azt végül nem kapta meg időben. A másik személy egy kenyai
kutatónő, akinek a vízumkérelmére egyáltalán nem reagált a magyar hatóság . A harmadik
személy egy dél-afrikai orvos-farmakológus volt, az ő vízumkérelmét megtagadta a hatóság ,
mondván, hogy nagy esély van rá, hogy nem tér vissza az országába.

A történtek kapcsán Koen Block, az European AIDS Treatment Group (EATG- Európa i
AIDS Kezelési Csoport) vezetője és Porter, aki az International Workshop for HIV
Observational Databases (IWHOD - Nemzetközi HIV Megfigyelési Adatbázis Konferencia )
fő titkára, szintén levelet írt az ön minisztériumának .

Kérem, hogy ne csak a fenti szervezeteket, hanem a magyar közvéleményt is tájékoztass a
arról, hogy hogyan, milyen okok alapján fordulhatott el ő , hogy a három kutató nem kapott
beutazási engedélyt Magyarországra .



A fentiek alapján az alábbi kérdésekre várom válaszát :

Hogyan fordulhatott elő , hogy a - fenti 3 kutató nem tudott beutazni Magyarországra ?

A kenyai kutatón ő esetében, hogyan fordulhatott elő , hogy a hatóságok nem reagáltak
a kérelmére ?

- Mennyi időbe telik a vízumkérelmek elbírálásra? Hogyan fordulhatott elő , hogy a
ruandai kutató két hónap múlva kapott választ a kérelmére ?

A dél-afrikai orvos-farmakológus esetében milyen okok alapján döntött úgy a hatóság ,
hogy a férfi nem térne vissza hazájába ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016 . június 17 .,

Szabó Tí ea
Független országgyűlési képviselő
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